



INSTITUT PENYELIDIKAN DAN KEMAJUAN PERTANIAN MALAYSIA (MARDI)

IKLAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa kepada Pembekal yang berpengalaman dan berdaftar dengan **Kementerian Kewangan** dalam bidang yang tersebut di bawah dan **SENNEGO** dengan pasaran **MARDI** serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi perkara berikut:-

NO. TENDER/JENIS BEKALAN	KOD BIDANG/TAKLIMAT TENDER
MDI/PK/KWI/476-TB002/2017 MEMBEKAL, MENGHANTAR DAN MENGUJIGUNA i. 179 UNIT KOMPUTER PERIBADI I7 ii. 10 UNIT NOTEBOOK I7 iii. 10 UNIT PRINTER COLOUR DESKJET KE PUSAT PENGURUSAN MAKLUMAT, IBU PEJABAT MARDI, SERDANG, SELANGOR (E-BIDAAN).	Sijil Kementerian Kewangan (MOF) Kod Bidang : 210101 – <i>Hardware (low end technology) - Supply all types of computer hardware including PC, notebook, printer, document scanner, peripherals and maintenanc.</i> Taklimat Tender Dan Sistem Perolehan Elektronik (Wajib Hadir) Hanya penama yang dinamakan dalam sijil MOF sahaja yang boleh menghadiri taklimat tender. Petender tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam sijil MOF. Tarikh : 12 Mei 2017 Masa : 9.00 Pagi Tempat : Bilik Mesyuarat Utama, Blok D4, Program Pengurusan Fizikal & Utiliti (AM02), Pusat Pembangunan Dan Pengurusan Harta, Ibu Pejabat MARDI, Serdang, Selangor. * Sila bawa COP RASMI SYARIKAT dan SALINAN SIJIL MOF * Petender yang disenarai pendek sahaja akan dipelawa untuk menyertai sesi e-bidaan melalui Sistem Perolehan Elektronik (SPE) * Petender yang masih belum berdaftar dengan SENNEGO boleh berbuat demikian ketika sesi taklimat tender dengan yuran pendaftaran RM106.00 bagi tempoh selama dua (2) tahun

Tarikh Jualan Dokumen Tender :	12 Mei 2017 (Jumaat) sehingga 26 Mei 2017 (Jumaat) <i>(Dokumen tender akan dijual selepas sesi taklimat tender)</i>
Tempat Jualan	: Program Pengurusan Perolehan, Pusat Pengurusan Kewangan, Ibu Pejabat MARDI, Serdang, Selangor (Tel : 03-8953 7109)
Masa	: 8:30 pagi sehingga 4:30 petang
Harga	: RM50.00/tender (tidak termasuk GST) *RM10.00/CD (softcopy dokumen tender)
Cara Bayaran	: Wang Tunai/Wang Pos/Bank Draf atas nama Ketua Pengarah MARDI
Tarikh Tutup Tender	: 2 Jun 2017 (Jumaat) jam 12.00 tengah hari <i>(Tender yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan)</i>
Tempat Penghantaran	: Peti Tender di Pusat Pengurusan Kewangan, Ibu Pejabat MARDI, 43400 Serdang, Selangor <i>(Melalui serahan tangan atau pos)</i>
Arahan	: Dokumen tender yang telah sempurna diisi dan ditandatangani hendaklah dimasukkan ke dalam sampul bermeterai dan ditulis nombor rujukan tender di penjurua sebelah kiri sampul berkenaan.

MARDI tidak bertanggungjawab di atas **kelewatan** dokumen tender yang **diposkan**. **MARDI** tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran yang dikemukakan.

Iklan tender juga boleh didapati melalui laman web MARDI (<http://www.mardi.gov.my>), MyGovernment Portal (www.malaysia.gov.my) dan SENNEGO (<http://v2.sennego.com/welcome/>).

Size: 14cm x 3cols UM/NST